



PERINGATAN

1. Sila isi maklumat dalam HURUF BESAR.
2. Sila kemukakan maklumat yang betul dan tepat untuk mengelakkan dari permohonan ditolak.
3. Salinan dokumen yang dikemukakan perlulah disahkan.

**PEMBIAYAAN
MODAL SAHAM**



Jumlah di pohon		Tempoh Pembayaran	
Maklumat Keanggotaan			
No Anggota		Tarikh Keanggotaan	
Modal Syer (RM300) <input type="checkbox"/>		Belum dijelaskan <input type="checkbox"/>	Telah dijelaskan <input type="checkbox"/>
Adakah Anda menjadi penjamin kepada mana-mana Anggota yang mengambil kemudahan Pembiayaan KOBIMBING? <input type="checkbox"/> Ya, Isi maklumat dibawah <input type="checkbox"/> Tidak, Ke bahagian seterusnya			
Nama 1.	Pembiayaan 1.	Status:	<input type="checkbox"/> Aktif <input type="checkbox"/> Tidak Aktif
Maklumat Peribadi			
Nama			
No KP		Bilangan Tanggungan Termasuk isteri	
Alamat (Jika ada perubahan)		Rumah Sendiri <input type="checkbox"/>	Rumah Sewa <input type="checkbox"/>
Poskod	Negeri		
No Tel (R)	No HP	No Tel (P)	
Nama & Alamat Majikan		Emel Pejabat	
		Emel Peribadi	
Poskod	Negeri		
No Akaun Gaji		Nama Bank	
Jawatan		Tempoh Bekerja	
Maklumat Penjamin			
Bahawa saya penjamin kepada pemohon ini yang menurunkan tandatangan dibawah, sama-sama mengaku dan bersetuju bahawa jika pemohon tidak membayar balik hutang atau sebahagiannya yang masih belum dijelaskan maka tanggungjawab ini menjadi tanggungjawab saya. Pihak Koperasi berhak mendapatkan semula baki hutang dengan cara memotong gaji saya dalam tempoh yang telah dipersetujui oleh pemohon.			
Nama		No Kp	Hubungan
Bilangan Tanggungan Termasuk isteri		Taraf Perkahwinan <input type="checkbox"/>	Bujang <input type="checkbox"/> Berkahwin <input type="checkbox"/>
Alamat kediaman		Nama & Alamat Majikan	
Poskod	Negeri	Poskod	Negeri
No Tel (R)	No HP	No Tel (P)	Emel
No Kakitangan		Jawatan	Tempoh Bekerja
No Akaun Gaji		Nama Bank	
Maklumat Pasangan/ Spouse (Jika ada)			
Nama		No KP	
No Tel (R)		No HP	No Tel (P)
Alamat Kediaman		Nama & Alamat Majikan	
Poskod	Negeri	Poskod	Negeri
Maklumat Saudara Terdekat (Yang Tinggal Berasingan Dengan Anggota)			
Nama		No KP	No Hp
Hubungan	Alamat Kediaman		Poskod Negeri



Butiran Perakuan Pemohon dan Penjamin

Saya/Kami telah membaca dengan teliti serta memahami syarat-syarat pembiayaan dan dengan ini membuat pengakuan berikut:

1. Saya/Kami mengakui bahawa saya/Kami adalah anggota KOBIMBING dan bebas dari halangan undang-undang dan tiada sebarang tindakan mahkamah yang dikenakan atau sedang diambil ke atas saya/kami. Saya/Kami mengaku bahawa semua jawapan serta keterangan diatas adalah betul dan benar. Jika permohonan ini diluluskan dan maklumat yang diberikan didapati tidak benar, saya/kami faham pihak KOBIMBING berhak menarik balik pembiayaan tersebut atau mengenakan sebarang syarat yang lain.
2. Saya/kami bersetuju melantik pihak KOBIMBING sebagai wakil saya/kami seperti tertera di dalam Akujanji Pembelian Komoditi & Pelantikan Wakil bagi Menyempurnakan Akad Pembelian (Wakalah 1) dan Perlantikan Wakil Penjualan Komoditi (Wakalah 2).
3. Saya/kami dengan ini memberi kebenaran kepada KOBIMBING untuk mendapatkan sebarang maklumat yang diperlukan berkenaan permohonan ini daripada Majikan saya/kami ataupun punca lain yang berkenaan termasuk agensi-agensi penarafan kredit (CTOS, CCRIS, RAMCIDLL).

DANA PERLINDUNGAN KREDIT

Anggota hendaklah menyertai **Pelan Dana Perlindungan Kredit** yang diuruskan oleh KOBIMBING. Kesemua kos yang berkaitan dengan Dana Perlindungan Kredit ini hendaklah ditanggung oleh Anggota di mana kos berkenaan akan ditolak secara langsung daripada amaun Kemudahan pembiayaan Anggota yang dikeluarkan. Sekiranya pembayaran kos berkenaan tidak mencukupi sebelum pembiayaan Anggota dikeluarkan, Kobimbing mempunyai hak untuk menuntut kurangan bagi kos berkenaan dengan memberi notis tuntutan kepada Anggota dan Anggota dengan ini bersetuju dan membenarkan Kobimbing untuk mendebit amaun berkenaan daripada akaun simpanan, semasa atau pembiayaan Anggota bagi menyelesaikan kurangan tersebut.

Tujuan Dana

Dana Perlindungan Kredit ini bertujuan sebagai satu pelan perlindungan dengan caruman tunggal yang memberi perlindungan untuk baki Akaun Pembiayaan Peserta ketika berlaku kematian atau Keilatan Menyeluruh dan Kekal terhadap Peserta Yang Dilindungi.

Konsep Syariah

Pelan ini menggunakan kontrak Syariah Wakalah dan Tabarru'.

Manfaat Perlindungan

Dana ini akan digunakan untuk membuat penyelesaian baki pembiayaan peserta sekiranya berlaku kematian atau keilatan menyeluruh dan kekal terhadap peserta.

Sumbangan

KOBIMBING akan mengambil sebahagian dari sumbangan peserta sebagai Fi Wakalah dan baki selepas ditolak Fi Wakalah, akan dimasukkan ke dalam Dana Perlindungan Kredit.

Pemberhentian atau Pembatalan Pelan

1. Perlindungan terhadap mana-mana peserta dari Dana ini boleh terbatal atau terhenti dalam keadaan Pembiayaan Peserta diklasifikasikan sebagai Pembiayaan Tidak Berbayar (NPF).

Tandatangan Anggota
Tarikh

Tandatangan penjamin
Tarikh

Akta Perlindungan Data Peribadi 2010

Deklarasi:

Dengan menandatangani borang ini, saya/ kami mengesahkan bahawa:

- Saya/ Kami dengan ini bersetuju untuk tertakluk kepada Notis Privasi;
- Saya/ Kami dengan ini bersetuju memberi persetujuan secara nyata kepada KOBIMBING untuk mengumpul, memproses dan/ atau mendedahkan data peribadi saya/ kami (termasuk data peribadi sensitive) seperti yang dinyatakan dalam Notis Privasi;
- Data Peribadi yang diberikan saya/ kami adalah tepat, lengkap dan terkini. Saya/ Kami berjanji akan memaklumkan kepada KOBIMBING secepat mungkin jika berlaku perubahan terhadap data peribadi saya/ kami.

Pada masa tertentu, KOBIMBING mungkin akan menghantar bahan-bahan promosi dan pemasaran yang mungkin menarik minat anda. Jika anda tidak mahu menerima bahan pemasaran dan komunikasi daripada kami, anda boleh berbuat demikian dengan menandatangani di ruang yang bersesuaian di bawah.

Ya, saya/ kami mahu menerima bahan pemasaran dan komunikasi daripada KOBIMBING dan secara eksplisit bersetuju untuk KOBIMBING memproses data peribadi saya untuk tujuan-tujuan berkenaan.

Tidak, saya/ kami tidak mahu menerima bahan pemasaran dan komunikasi daripada KOBIMBING dan saya/ kami secara tidak bersetuju untuk KOBIMBING memproses data peribadi saya untuk tujuan-tujuan berkenaan.

Untuk Kegunaan Koperasi

Semakan : <input type="checkbox"/> Tabungan Yuran <input type="checkbox"/> Tabungan Modal Syer <input type="checkbox"/> Pengesahan Saudara Terdekat	Diterima Oleh
Kod Pembiayaan	Tarikh Diterima